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Styrelsemöte över Teams 2025-01-30 

        
Deltagare: Andreas Proos, Gunnar Broberg, Emil Broberg, Rickard Arvidsson, Jonas Fogelin, Anders 

Lindström, Thomas Eriksson, Roger Eriksson, Simon Eriksson,       
  

  

Dagordning 

 

1. Kallelse till årsmöte behöver gå ut.  

- Datum/Tid och eventuell plats. 

- Vad skall vara med i kallelsen? (Förslag bifogat) 

Kallelsen gicks igenom och beslutades med datum och dagordning. Sekreterare skickar ut. 

 

2. Har valberedningen ett förslag till årsmötet som styrelsen kan ta del av? 

Valberedningen redovisade sitt arbete så långt. Det kändes som att vi kommer att få ihop en 

styrelse med tillhörande poster 2025. Bra jobbat av valberedningen! 

 

3. Rollbeskrivningar SPI. Tankar ideér? (Vi går igenom alla) 

Anders läste igenom samtliga rollbeskrivningar.  

 

Ändringar som mötet ville lägga till: 

• Ordförande:  Vara GS skall läggas till, Och vara informationskanal gentemot SMFF  

Skriva verksamhetsberättelse. Tävlingssanktionering. 

• Vice ordförande: Ser bra ut. 

• Sekreterare: Uträkning av cupresultat och landslag: Vid säsongens slut ansvarar sekreteraren 

för att sammanställa och räkna ut resultaten för varje cup samt för att sammanställa den 

information som behövs för landslaget. Sammanställning av stora grabbars poäng.  

(Viktigt att tänka på att internationella tävlingar skall den aktiva piloten skicka in 

sammanställning på resultatet till sekreterare)  

• Kassör: Ändrar ansvarar till handar istället. 

• Ledamot: Ser bra ut. 

• CIAM delegat: Ändra SPI till: SMFF/SPI. Byt anpassa till kommunicera. 

• Suppleant: Ser bra ut. 

• Valberedning: Skapa en skrivelse där alla roller skall nomineras (även de andra rollerna än 

styrelsen)  

• Revisor: Ser bra ut. 

• Tävlingsplanering: Ändringar utfördes direkt i dokumentet.  

• Motor/flygplanskommité: Förslag att ta bort dessa roller och lägga det på styrelsen: Lägg 

detta som ett förslag från styrelsen till årsmötet. 

• Materialförvaltare: Ser bra ut. 

 

4. Punkter som styrelsen skall ha behandlat under året som bör förberedas tills årsmötet? 

Vi har ej firat 25års jubileumet för SPI. Styrelsen har ej lagt tid och engagemang på detta då regler 

och andra mer viktiga funktioner har utretts för Svensk pylon under 2024.  

 

 

 



Sida 2 av 2 

 

5. Verksamhetsberättelsen, kan vi godkänna den och presentera den på årsmötet. (Bifogat 

förslag) 

Lästes igenom och beslutades att den kunde skickas med kallelsen efter små ljusteringar. 

 

6. Stora grabbars poäng. Vems ansvar är det att denna fylls i? Samt kan vi hjälpas åt att få in 

resultat innan 2021? (Bifogad) 

Läggs på sekreteraren. 

 

7. Gamla VM-hemsidan 

Vi tar upp den som en punkt på årsmötet. Annars är styrelsens förslag att vi inte lägger ner mer 

tid/kraft på att forska mer i frågan. 

 

8. Punkter från tidigare styrelsemöte?  

Gicks ej igenom av tidsbrist. 

 

9. Övriga frågor 

-Flygfesten 2025 

Vi behöver ta fram ett säkerhetsdokument och redovisa hur vi tänkt att kunna köra en uppvisning i 

E2K. Emil fick frågan att ta fram ett förslag och skicka till ordförande som i sin tur tar det med 

Dala järna. 

 

- Norberg, Vi tar kontakt med dom och kollar av om vi kan utföra en uppvisning med olika 

klasser. 

- Ludvika informera om säsongsupptakt. 

 

10. Nästa möte planeras i messengertråden 

 

 


